

- إعلان -

إعلان شركة "الخبير المالية" عن تحديث شروط وأحكام "صندوق الخير للدخل المتنوع المتداول"

تعلن شركة "الخبير المالية" (مدير الصندوق) عن تحديث غير أساسي على شروط وأحكام "صندوق الخير للدخل المتنوع المتداول"، وذلك اعتباراً من تاريخ 15 جمادى الأولى 1445هـ الموافق 29 نوفمبر 2023م. وفيما يلي أبرز البنود المحدثة:

1- ملخص الصندوق: تم إضافة البنود التالية، وذلك للالتزام بتعميم الهيئة فيما يخص التزام مدير الصندوق بقواعد جباية الزكاة:

- مصاريف التسجيل في هيئة الزكاة والضريبة والجمارك.
- الزكاة.

2- المخاطر الرئيسية للاستثمار في الصندوق: تم التحديث على بند (مخاطر ضريبة الدخل والزكاة)، وذلك للالتزام بتعميم الهيئة فيما يخص التزام مدير الصندوق بقواعد جباية الزكاة.

3- مقابل الخدمات والعمولات والأتعاب: تم التحديث على جميع بنود فقرة (مقابل الخدمات والعمولات والأتعاب) لتتماشى مع التحديثات التالية:

- مصاريف التسجيل في هيئة الزكاة والضريبة والجمارك.
- أتعاب مراجع الحسابات.

4- مدير الصندوق: تم تحديث بيان رأس المال المدفوع لمدير الصندوق.

5- أمين الحفظ: تم تحديث رقم الترخيص لأمين الحفظ.

6- مجلس إدارة الصندوق: تم التحديث على بيانات فقرة مجلس إدارة الصندوق.

7- الملحق (1) - ملخص الإفصاح المالي: تم إضافة البنود التالية، وذلك للالتزام بتعميم الهيئة فيما يخص التزام مدير الصندوق بقواعد جباية الزكاة:

- مصاريف التسجيل في هيئة الزكاة والضريبة والجمارك.
- الزكاة.

وتم تحديث أتعاب مراجع الحسابات.

ويمكن الحصول على نسخة من الشروط والأحكام المحدثة لـ "صندوق الخير للدخل المتنوع المتداول" من خلال المرفقات، أو رابط موقع مدير الصندوق أدناه:

[/https://www.alkhabeer.com/ar/income](https://www.alkhabeer.com/ar/income)

- انتهى -



- Announcement -

Alkhabeer Capital Announcement Regarding an Update of the Terms and Conditions of “Alkhabeer Diversified Income Traded Fund”

Alkhabeer Capital Company (The Fund Manager) announces an update of the terms and conditions of “Alkhabeer Diversified Income Traded Fund” as of 15 Jumada al-Awwal 1445 corresponding to 29 November 2023. A summary of the main updated items are as follows:

1. Summary of the Fund: The following items were added in order to comply with the CMA’s circular regarding the fund manager’s compliance with the rules of zakat collection:

- ZATCA Registration Expenses.
- Zakat.

2. Main Risks of Investing in the Fund: (Zakat and Tax) statement has been updated to comply with the CMA’s circular regarding the fund manager’s compliance with the rules of zakat collection.

3. Consideration for the Services, Commissions and Fees: All items of the (Consideration for the Services, Commissions and Fees) paragraph have been updated to be consistent with the following updates:

- ZATCA Registration Expenses.
- Auditor’s Fees.

4. Fund Manager: The data of the Fund Manager’s Paid-Up Capital paragraph has been updated.

5. Custodian: The license number of the Custodian has been updated.

6. Board of Directors: The data of the Fund’s Board of Directors members paragraph has been updated.

7. Appendix (1) – Summary Financial Disclosure: The following items were added in order to comply with the CMA’s circular regarding the fund manager’s compliance with the rules of zakat collection:

- ZATCA Registration Expenses.
- Zakat.

The auditor's fees have been updated.

The updated terms and conditions can be found in the attached file and through the fund Manager’s website, as in the following link:

<https://www.alkhabeer.com/income/>

- End -